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Zápis ze schůze Výkonného výboru KSST Olomouc 
 č. 6/2024  
__________________________________________________________________________________ 

 

Datum a čas konání: 18. 9. 2024 (17:10-19:00) 

Místo konání:   On-line schůze 

Přítomni členové VV:  Ing. Prázdný Pavel, Altman Petr, Mgr. Chalupa Jakub,  

Bc. Jan Beneš 

Omluveni členové VV:  Nikdo 

Neomluveni členové VV:  Nikdo 

Přítomni hosté:  Nikdo 

____________________________________________________________________ 
Program jednání: 

1. Úvod 
____________________________________________________________________ 
 
 
Průběh jednání: 
 
1. Úvod 

 
1.1. Předseda VV KSST Olomouc P. Altman zahájil on-line schůzi v 17:10. V úvodu přivítal 

všechny členy VV KSST Olomouc, seznámil je s programem jednání, který byl 
jednomyslně schválen (PRO – 4, ZDRŽEL SE – 0, PROTI – 0). 

1.2. P. Altman prošel zápis z poslední schůze VV KSST Olomouc:  
§ Bod kooptace pátého člena VV KSST Olomouc – VV KSST Olomouc se shodl na 

tom, že by se měl dohodnout na vhodném kandidátovi do konce roku (včetně 
vymezení náplně práce).  

§ P. Prázdný oznámil VV KSST Olomouc, že potahy pro mládežníky Skřivánka a 
Štěpánka byly zařízeny. 
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§ J. Beneš upozornil, že oddíl TJ Sokol Čechovice stále neposlal fakturu ve věci 
refundace za odměnu pro vrchní rozhodčí (3. liga). Pokud nebude faktura zaslána 
do 30. 9. 2024, nebude již nárok na refundaci. 

1.3. P. Altman oznámil VV KSST Olomouc, že již má veškeré podklady pro zanesení změn do 
spolkového rejstříku, zašle co nejdříve. 

1.4. VV KSST Olomouc diskutoval téma podpory tréninkových kempů (Přerov, Štíty, …). 
Vyvstala otázka nákladů – T. Demek nebyl ani v Moravském Berouně ani ve Štítech,  
tzn. co vlastně podpořit – podpora financování nákladů na herny. Výše dotace bude ještě 
konzultována. 

1.5. VV KSST Olomouc konzultoval otázku odvodů části evidenčních poplatků směrem k ČAST. 
1.6. J. Beneš otevřel téma schválení/neschválení herny v Buku – VV KSST Olomouc potvrdil 

rozhodnutí STK – pokud oddíl nemůže odehrát svůj domácí zápas ve své herně z důvodu 
neudělení souhlasu od soupeře kvůli neregulérním rozměrům herny, je povinen domácí 
oddíl své utkání odehrát v náhradní herně v dojezdové vzdálenosti do 30 km. 

1.7. P. Prázdný informoval KSST Olomouc, že obdržel mnoho dotazů, převážně ze stran 
rodičů, zdali se bude konat BTM v Moravském Berouně. Turnaj se uskutečnil a měl velkou 
účast. Další BTM se bude konat v neděli 20. října v Přerově (sk. A, B, C, D) a v Němčicích 
n./H. (sk. E a další). V Němčicích n./H. měli obsazenou hernu v termínu  
19. října. Poslední letošní BTM by se měl konat v Mikulovicích – zatím mají starosti 
s nápravou škod způsobených záplavami (problémy s plynem, elektřinou, cesty jsou 
rozbité). Kdyby se BTM v Mikulovicích konat nakonec nemohl, náhradním místem konání 
byl stanoven opět Moravský Beroun. 

1.8.  P. Prázdný uvedl, že je potřeba dodělat a dodat závěrečnou zprávu na ČUS (vyúčtování 
dotace). VV KSST Olomouc pověřil P. Prázdného zjištěním, které doklady byly 
zaúčtovány. P. Altman byl pověřen VV KSST Olomouc, aby se spojil s J. Juřenou a 
domluvil se na formě podání vyúčtování – kdo vyúčtování podá, jestli aktuální předseda 
KSST Olomouc, nebo „expředseda“, který žádost podával. 

1.9. VV KSST Olomouc pověřil P. Altmana, aby se spojil s J. Juřenou a vyřešili spolu podpisová 
práva ve Fio Banka, a.s. 

1.10. J. Beneš uvedl VV KSST Olomouc, že 28. 9. 2024 byly zahájeny dlouhodobé 
mistrovské soutěže. Dále uvedl, že STK požádal za KST Jeseník V. Vinkler o odklad 
zápasu v soutěži KP 1 mezi KST Jeseník „B“ a Šumperk „B“ a v soutěži KP 2B mezi 
Jeseníku „C“ v Mikulovicích, STK požadavkům vyhověla – oba zápasy budou dohrány  
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28. 10. 2024. V herně KST Jeseník jsou ubytovaní lidé postižení povodněmi a herna 
v Mikulovicích má problémy s elektřinou a dalšími věcmi také z důvodu povodní. 

1.11. J. Beneš informoval KSST Olomouc o tom, že na další schůzi podá informace týkající 
se KP dospělých (termín a místo konání). 

1.12. J. Beneš sdělil VV KSST Olomouc, že plánuje školení/doškolení rozhodčích licence K  
9. 10. 2024 v Ondraticích. Poplatek pro nově školící se bude ve výši 200 Kč, poplatek pro 
účastníky doškolení bude ve výši 100 Kč. Součástí propozic budou i pokyny k platbě. 
Jakmile bude po úspěšném absolvování školení uhrazen poplatek, licence bude zavedena 
do registru. 

1.13. VV KSST Olomouc uzavřel téma ve věci stížnosti rodičů Švehlových. Se Švehlovými 
prodiskutoval předseda P. Altman. Na schůzi byli pozváni oba trenéři J. Zlámal a  
L. Kreuzigerová. J. Zlámal se ze schůze omluvil. L. Kreuzigerová okomentovala celou 
situaci ze svého pohledu pár slovy. Na závěr zdůraznila zajímavou informaci, že od 
Olomouckého kraje přišly pokyny pro trenéry až 14 dní po skončení Olympiády mládeže, 
což jí přišlo opravdu zvláštní. 

1.14. Další schůze VV KSST Olomouc se bude konat dne 16. 10. 2024 od 17:00. 

 

 

Zapsal dne 18. 9. 2024                     Ověřil dne: 18. 9. 2024 
 
Mgr. Jakub Chalupa v.r.     Altman Petr v. r. 

Sekretář VV KSST Olomouc    Předseda KSST Olomouc 


